
'Olt\ . Oool:" ~, 1"\ . J;)J..D 
--u~:::-:-:-:~;, rvllASTA -

K~'J;:i,>~7_yr f·~~-,i!e 

\~~ I OB -09- 2020 NTERPELAC]A/ZAPYTANIIiIWNIOHK 

r tUl O r·::.llj? t"! :3 s ta I 
. _syY : ~.:. ... '~::l_:~~:TIO":Y:CZ~ 32 _ 

Radny Dominik Szustakiewicz 
(imię j n a =wisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 07.09.2020r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z prośbą rodziców uczniów dojeżdżających do szkół komunikacją 

miejską , zwracam się z prośbą o zwiększenie ilości autobusów dowożących dzieci 

i młodzież do szkół na terenie miasta , zwłaszcza w godzinach szczytu porannego 

i popołudniowego . Autobusy są wyjątkowo zatłoczone . Próby interwencji podjęte przez 

władze szkół w MZK Kędzierzyn-Koźle, okazały się podobno bezskuteczne. 

Z powaźaniem 

Dominik Szustakiewicz 


